
 
Dlaczego odpowiedz Prezydenta Miasta na Interpelację Pana Radnego w sprawie osiedla 
Solvaya nie satysfakcjonuje  zainteresowanych mieszkańców osiedla : 

1.  Pismo Prezydenta stoi na stanwisku formalnym bez uwzględnienia rzeczywistych 
przyczyn tego, Ŝe powstała oto dziwaczna sytuacja w której mieszkańcy naszego 
osiedla ,mają w sumie za lokale o niŜszym standardzie uŜytkowym lokalu płacić 
niewspółmiernie większe koszty czynszowe niŜ inni . Bezspornym przecieŜ faktem 
jest to Ŝe mieszkania nasze, naraŜone na cofki kanalizacyjne do kuchni, łazienek i 
podwórek nie są równowaŜne komfortowo do mieszkań  gdzie działa normalna 
kanalizacja miejska.. śe stan sanitarny naszych domów, urąga normalnym 
standardom sanitarnym - mamy dowód w orzeczeniu [z 12.03.2004]  Państwowego 
Inspektora Sanitarnego który potwierdził zły stan sanitarny i wydał stosowne 
Polecenie Zarządowi Budynków komunalnych usunięcia nieprawidłowości. 

2.   Powstaje pytanie, dlaczego  do 25 września 2008 r.  naliczano i potwierdzano 
rozliczane rocznie wszystkim mieszkańcom naszego osiedla wg obowiązującej 
wszystkich stawki za odprowadzanie ścieków tak jak innym wg stawek 
zatwierdzanych przez Radę Miasta Krakowa na dany rok? Nagle od lokatorów 
niektórych bloków we wrześniu 2008 r zaŜądano dodatkowej   zapłaty wstecz  takŜe 
za rok 2007 opierając się rzekomo na poniesionych rzeczywistych kosztach ? 
Sprawa jest tym bardziej dziwna Ŝe takimi notami obciąŜającymi zostali 
obdarowani tylko ok. 50% mieszkańców osiedla nie wszyscy !. 

3.  Powstaje pytanie  za co maj ą płacić lokatorzy-czy za te ścieki które sami 
wytworzyli ,czy teŜ za wody deszczowe  spływające od roku 2004 do osadników 
gnilnych przydomowych bo wody te razem z fekaliami wywozi się z szamb . Jak 
wiadomo przy regulowaniu potoku Urwisko odcięto teŜ odprowadzenie wód 
deszczowych do rzeczki, i skierowano wszystko do szamb.! 

4.  Naszym zdaniem nie moŜna za nienormalną sytuację niegospodarności 
utrzymywanej od wielu lat w zakresie woŜenia ścieków i wód po deszczowych 
samochodami z rozległego terenu i 7 wielorodzinnych bloków mieszkalnych winić 
mieszkańców tych bloków przerzucając ogromne koszty takiego procederu na 
mieszkańców bloków. To nie ma nic wspólnego z gospodarką rynkową.. To nie jest 
działanie rynku ale działanie monopolisty który odpowiedzialność za złe 
gospodarowanie chce przerzucić na Bogu ducha winnych mieszkańców osiedla.. 

5.   To nie jest prawda, Ŝe wykonanie dokumentacji i instalacji podłączenia 7 bloków do 
pobliskiej kanalizacji było takie trudne Ŝe nie moŜna było jej wykonać w blisko 8 
latach. Prezydent powtarza tylko slogany i wykręty swoich urzędników. Mamy na to 
dowody nawet w samej treści wykrętnych odpowiedzi na nasze  zbiorowe skargi. 

6.  Teraz teŜ obiecanka Ŝe wybudowanie kanalizacji zostanie ukończone w 2009, ale 
cóŜ nam nawet z tego jeŜeli ,dopiero potem „ Przyłącz kanalizacji sanitarnej do 
budynków zleci Zarząd Budynków Komunalnych dopiero po wykonaniu przez spółkę 
głównego kolektora kanalizacji sanitarnej i przedłoŜenia warunków włączenia się do 
sieci” — to ile znów lat mamy czekać na to włączenie ? i po co to osobne drobienie 
niewielkiej przecieŜ inwestycji włóczenia 7 bloków do kanalizacji - chyba tylko po to 
by firma woŜąca g- na po ulicach miasta jeszcze długo miała zajęcie i lukratywny 
zarobek - zapłacą lokatorzy ? 

W porozumieniu z mieszkańcami osiedla 
[wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na 

podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie 

do informacji publicznej; jawność wyłączył Ryszard Marek 
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